
Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Sejlklub torsdag den 7. november 2024 
 
 
Deltagere: Torben Grønbech, formand 

Gitte Busch Pedersen, næstformand 
Steen-Birger Aagaard, kasserer 
Hans Henrik Jacobsen, sekretær 

 Carsten Glem, 1. suppleant  
Jørgen Vidstrup, 2. suppleant 

 
Økonomi:  
Medlemstal d.d. 559 
Indestående på Danske Bank konti: 
Løbende betalinger:                       kr. 395.000 
Løbende betalinger inkl. Gilleleje Cup og FLAG midler kr. 752.000 
Ved sidste bestyrelsesmøde besluttedes det at skifte bankforbindelse fra Danske Bank til Sparekassen Sjælland-Fyn, 
som i dag er den eneste lokale bank i Gilleleje – processen er i gang og forventes afsluttet snarest.   
Nordea-fonden har givet positivt forhåndstilsagn til ny varmepumpe til værkstedet, reel ansøgning sendes nu. 
Forventes opsat primo 2025. 
Der er indkøbt et mindre antal ekstra foldeborde/stole til brug på terrassen ved større arrangementer. 
Det budgetterede beløb for vedligeholdelse af klubhus 2024 er nu opbrugt. Nye tiltag må vente til januar 2025. 
Torben indkalder havnen til møde med henblik på fastsættelse af grundleje for klubhus og omliggende arealer 
snarest. 
 
Dialogmøde med havnen 16.10.2024: Gitte deltog på dette møde som var den nye formand Jørgen Petersens første 
som formand. Havnen har opstartet projekt om innovation for at få flere unge ind i fiskerierhvervet! Betonbroen i 
inderhavnen skal renoveres og bliver fremover en træbro. Nordkystens Vinterbadere har planer om sauna øst for 
den nuværende badebro på Østmolen. 
 
Klubbens hjemmeside: Dennis Andersen arbejder på opdateringer og har kontaktet en række medlemmer hvis 
billede mangler i afsnittet ”Kontaktpersoner”.     
 
Standernedhaling og afriggerfest lørdag den 26.10.2024: 
Standeren blev nedhalet kl. 14. Formanden holdt tale og klubben gav kaffe/småkager og en lille en til halsen. 
En rigtig hyggelig afriggerfest blev afholdt samme aften hvor den lækre mad igen var lavet af firmaet ”Dig og Mig”. 
Ca. 75 medlemmer deltog i festen og det blev sent før de sidste gik hjem! 
 
Gilleleje Cup 2025/Ny stævnekoordinator og udvalgsmedlemmer til 2025 sejladsen søges: Som tidligere nævnt har 
stævnekoordinator Lars Sorner desværre, pga. jobmæssige store udfordringer, besluttet at stoppe, men har lovet at 
bakke en ny stævnekoordinator op i overgangsperioden. Ligeledes har Gitte Busch meldt fra efter Gilleleje Cup i år, 
da Gitte tager teten på de kommende H-bådsstævner hvor Eliteserien kommer til Gilleleje i maj 2025, 26 og 27. Der 
sendes mail ud til alle medlemmer samt indlæg på hjemmesiden, hvor der søges efter nye engagerede medlemmer 
som vil indgå i det i øvrigt velfungerende udvalg som planlægger og gennemføre Gilleleje Cup 2025, herunder også 
en kandidat som tovholder. Sejladsen i 2025 bliver sandsynligvis lørdag den 7. eller lørdag den 14. juni 2025. (Aktion: 
Hans Henrik, Lars Sorner). 
 
Status nyt kajanlæg: Der arbejdes videre med projektet og Torben har i den kommende uge møde med en evt. ny 
medsponsor.  
 
Klubbens forsikringer: Som nævnt i sidste referat har Carsten overtaget kontakten med vores forsikringsmægler 
Niels Schillerup som administrerer GSK’s forsikringer i selskabet FIRST. Det blev besluttet at Carsten undersøger 
vores dækning hos hhv. FIRST og Dansk Sejlunion/DGI vedr. ”bestyrelsesansvar”. Det blev også besluttet fortsat kun 
at have ansvarsforsikring på de to 606’ere da deres værdi er så lille som kr. 10.000 per stk. 
 
Status Kapsejladslinjen 2024: Der er pt. 10 tilmeldte elever (der er plads til 12) som en gang om måneden i 
vinterhalvåret deltager i ”Teori for Kapsejladslinjen”. Elever som har været tilmeldt sommerens praktiske del, 



deltager gratis hvorimod nye betaler kr. 500,00 for vintersæsonen. Kapsejladslinjen har hurtig fået succes, hvilket er 
glædeligt. 
 
SK Senior Sejlerskole: Fylder, som tidligere nævnt, i år 25 år. Der bliver fredag den 8/11 udsendt invitation til middag 
for nuværende og tidligere instruktører som stadig er medlem af GSK.  Middagen afholdes i klubhuset fredag den 
22.11.2024 kl. 18.00. (Aktion Torben) 
 
Juniorafdelingen: Der opstartes et ”krabbehold” for 6- 9-årige juniorer. – kontingentet bliver det samme som for 
øvrige juniorer, pt. kr. 600,00. Ved GF i marts 2025 vil bestyrelsen foreslå, at aldersgrænsen for juniorer ændres fra 9 
– 19 år til 6 – 19 år.  
 
Eliteserien for H-både 2025:  Stævnet i GSK afholdes de næste 3 år den 2. weekend i maj, i 2025 den 10. og 11. maj. 
Gitte indkalder GSK’er til møde i januar 2025 vedr. hjælp til at gennemføre stævnet, samt igangsætter søgning af 6 – 
7 sponsorer som hver vil deltage med et sponsorat på kr. 5 – 10.000.  
Søren Wissing fra ”H-bådssejlerne” søger stævnesponsor. Det forventes at op mod 30 både deltager. VM for H-både 
2025 finder sted i Østrig ultimo maj 2025 og vores stævne kan derfor betragtes som et ”Tune-Up stævne”.  
 
Klubbens trailere: Er nu efterset, repareret og fundet ok inden optagning af både. 
 
Årets Workshop 2025: afholdes søndag den 2. februar 2025 kl. 10.00 – ca. 15.00. Invitation udsendes snarest. 
(Aktion: Gitte) 
 
Oprydningsdag i GSK 2025: afholdes søndag den 16.03.2025 kl. 09.00 – ca. 15.00. Klubbens medlemmer vil på GF 
2025 bliver opfordret til at deltage. (Aktion: Torben) 
 
Årets frivilligfest i GSK 2025: afholdes fredag den 14.03.2025 kl. 18.00. Indbydelse følger primo 2025 (Aktion: 
Torben). 
 
Klubaftener vinteren 2025:  
11. februar 2025 kl. 19.00 Klubaften om Matchrace ved kendt kvindelig matchracer. 
18. marts 2025 kl. 19.00 Klubaften om vedligeholdelse af motorer ved Jan Polte 
8. eller 18. april kl. 19.00 Klubaften om bådens el-system ved Martin Kristensen (endelig dato kommer snarest) 
Klubaftenerne lægges fremover, så vidt muligt, den 2. tirsdag i hver måned fra januar – april for ikke at konflikte med 
langturssejlernes arrangementer den 3. onsdag i hver måned i vinterhalvåret. Undtagen i marts måned hvor GF 
ligger den 2. tirsdag.   
KLUBBENS MEDLEMMER ER MEGET VELKOMNE TIL AT KOMME MED FLERE FORSLAG. 
 
Fredagsbar 2024/25: Fredagsbaren fortsætter første fredag i hver af vintermånederne november – marts kl. 16.00 – 
18.00. Nye bag baren denne vinter bliver Beth Pedersen og Flemming Borup. 
Stor tak til Søren Rasmussen og Torben Gress for at have påtaget sig denne aktivitet de sidste mange år.  

Masteopbevaring på GSK-arealer: Masterne skal afrigges inden de lægges på stativer og bukke, da der skal være 
plads til mange master og skader skal undgås. Opslag sættes op fysisk og på hjemmesiden. (Aktion: Hans Henrik) 

Næste bestyrelsesmøde: Afholdes i klubhuset torsdag den 5. december kl. 19.00 
  
Referent: Hans Henrik Jacobsen - Gilleleje den 09.11.2024 
 


